

JOIN US!

2025 International Forum of Indigenous Women Leaders

國際原住民族女性意見領袖論壇

2025

12.11 (四)

09:20-17:30



高雄圓山大飯店 龍鳳廳

Kaohsiung The Grand Hotel

高雄市鳥松區圓山路2號

No. 2, Yuanshan Rd., Niasong Dist., Kaohsiung City



報名及論壇資訊請掃描QR Code

出席回條煩請於11/21(五)前回填線上表單，以利統計。



原住民族委員會
COUNCIL OF INDIGENOUS PEOPLES

原住民族委員會主任委員
Minister, Council of Indigenous Peoples

曾智勇
Ljaucu · Zingrur

敬邀

議程 Agenda

09:20-10:00 開幕式 Opening Ceremony

10:00-10:40
專題演講
Keynote Speech

政策中的女力：原住民族女性領袖在世代治理中的角色
Female power in policy: The role of female Indigenous leaders in intergenerational governance

11:00-12:00
論壇1 | Forum 1

【論壇1：原住民族教育與文化】原住民族女性在教育與文化傳承中的影響力
Forum 1: Indigenous Education and Culture - The influence of indigenous women in education and cultural heritage

13:30-14:30
論壇2 | Forum 2

【論壇2：土地與永續】原住民族女性的土地觀與永續實踐
Forum 2: Land and Sustainability - Indigenous women's views on land and sustainable practices

14:50-15:50
論壇3 | Forum 3

【論壇3：家庭與社會福利】原住民族女性推動社會福利與社會轉型的角色與貢獻
Forum 3: Family and Social Welfare-The roles and contributions of indigenous women in promoting social welfare and social transformation

16:10-17:10
論壇4 | Forum 4

【論壇4：健康與身心照顧】原住民族女性在健康照顧中的處境與挑戰
Forum 4: Health and Physical & Mental Care-The situations and challenges faced by indigenous women in health care